
Dagsorden til bestyrelsesmøde mandag den 15. januar 2024 kl. 17 – 19 i 

Bruhns Gård. 

***************************************************************  

Afbud fra Julie og Kirstine 

1. Nyt fra aktivitetsudvalget: 

• Evaluering af juleoptog 

Flot tilslutning. Fedt det blev ordnet på dagen. 

• Fastelavn 

Vi skal sparer rigtigt meget, så vi har snakket om, at vi ikke kan 

stå for fastelavn mere. Så fremover - hvis det skal blive til noget, 

så er det forældre der skal stå for det.  

 

2. Godkendelse af referat fra sidst. 

Godkendt. 

 

3. Nyt fra bestyrelsen: 

Intet til dette punkt. 

 

4. Forældremøde/generalforsamling torsdag den 18. april kl. 19-21. 

Vi mødes alle på myrestuen, hvor der først er generalforsamling og valg 

til bestyrelsen, vi skal bruge 3 nye medlemmer. Derefter går vi på 

stuerne, hvor personalet fortæller om dagligdagen på stuen. Vi laver en 

spændende indbydelse. 

 

5. Nyt fra Guldborgsund Kommune: 

• Praksispædagog 

Vi har fået tilknyttet en praksispædagog Nanna (hende der skal 

stille undrende spørgsmål, eller man kunne også prøve at gøre det 

på den måde), hun er blevet tilknyttet Brumbistuen. Hun skal være 

her 2 dage om ugen, lige nu er hun her hver dag.  

• Opfølgning på uanmeldt tilsyn 

De har kigget på om de kunne se nogle ændringer fra vores tilsyn. 

Vi snakkede om, at børnene blev inddraget mere nu i de daglige 

rutiner. Vi talte også om vores to valgte sprog strategier. 

Personalet skal på næste stuemøde vælge en ny strategi. Alle stuer 

har strategien ”turtagning”, som de skal have fokus på. Vi har 

stadigvæk lidt udfordringer med at komme ud i små grupper, dette 

skal personalet arbejde mere på.  



 

• Pædagogisk tilsyn 2024 

Vi får nyt pædagogisk tilsyn i april 2024. 

 

• STUK 

Der er lavet en arbejdsgruppe som har siddet sammen med Heidi 

og Torhild (STUK damerne) og snakket om hvad det er vi skal 

arbejde med. Heidi og Torhild har holdt reflektionsmøder med hver 

stue, hvor stuerne hver især har fået en opgave de skulle filme til 

næste reflektionsmøde, på det møde så vi filmen igennem og fik en 

ny opgave til næste møde.   

 

• Den styrkede pædagogiske læreplan. 

De medlemmer der ikke havde fået ”den styrkede pædagogiske 

læreplan” fik den udleveret. Anette bestiller flere hjem. 

 

6. Nyt fra Bruhns Gård: 

• Godkendelse af Årsplan 2024 

Ny revideret årsplan blev udleveret og gennemgået. Besparelser og 

faldende børnetal gør, at der er nogle aktiviteter, som enten bliver 

sløjfet eller ændret. 

 

• Anvendelse af Skovhytten 

Vi kunne godt tænke os, at bruge vores skovhytte noget mere. Vi 

har sat ejendomscentret til at rydde op derude, det trænger der til. 

  

• Strukturen til april 

Vores børnetal falder i 2024, vi får kun 15 børn ind fra april til 

december 2024.  

Så fra 1. april starter de kommende sfo-børn på Muldvarperne 

Myrernes og Mariehønens børn forsætter på disse stuer, vi venter 

med at starte børn op på Brumbistuen. 

 

• Personalesituationen. 

På grund af faldende børnetal og øvrige besparelser skal vi 

reducere i personalet fra 1. april 2024. 

Rikke har fået en pige i sidste uge. 

 

7. Økonomi: 

• Bestyrelsen 



Klaus og Julie mødes og laver regnskabsafslutning. 

 

• Bruhns Gård 

Vi skal have regnskabsafslutning på fredag den 19. januar 2024 

med vores økonomikonsulent Mette. 

 

8. Evt.  

Bestyrelsen synes det har været et trist møde pga. alle de besparelser og 

deraf følgende ændringer i årsplan. 

 


